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Referat af 
 
Bestyrelsesmøde nr. 5, den 3.juni 2024 kl. 18.00 i bestyrelseslokalet under blok 3 ved vaskeriet. 
 
Tilstede: Diana Olsen, Lene Gjøl, Finn Hendriksen, Maibrit Brask, Birgitte Rasmussen og Helle 
Hendriksen. 
 
Fraværende medafbud.:Susanne Kyra , Johnny Sonberg og Claus Cohn. 
 
 
 
Dagsorden 
 
1. Godkendelse af referat fra møde nr. 4,  
Referatet er godkendt 
 
2. Orientering fra driften 
Mail fra Susanne Kyra:  
a. Altanprojekt 
Bestyrelsen bliver selvfølgelig inddraget i altanprojektet 
b. Overtrædelse af husorden 
Der er mange altaner, hvor der står ting, som ikke hører til på en altan.  
c. Ny ejendomsfunktionær 
Vi har fået ny ejendomsfunktionær.  
d. Fagligdag18. juni 
Kunne dette blive meldt ud, så man ikke går forgæves.  
 
3. Spørgsmål til driften 
1. Altanoprydning - Bestyrelsen henstiller til varmemesteren, at varmemesteren sikrer at husordenen 
overholdes og kontakter de beboere, hvor altanerne bliver brugt til opbevaring eller rod.  
2. Hundegård. 
Godt initiativ med græs-såning, vi ser gerne at der bliver forsøgt igen 놴놲놵놶놷놳 Vi ser gerne at varmemesteren 
sikrer at huller i hundegården bliver fyldt op med jord. 
3. Beplantning ved brandvej v. nr. 10, 18 og 36 
Er det muligt for at få en beslutning ift. beplantning, så vi kan komme videre med projektet, det ser ikke 
så kønt ud for nu.  
 
4. Orientering, diskussion og beslutning 
1. Workshop - 17. september 2024, kl. 16.30 i bestyrelseslokalet. 
Der vil være snacks, drikkevarer og en stykke mad. 
2. Blomsterkummer 
Blomsterkummerne er færdige, det ser rigtig fint ud. Fremadrettet sætter vi budget af til planter. 
3. Fiberby 
Vi har fået lov at låne/leje selskabslokalet, så vi kan holde et ekstraordinært afdelingsmøde.  
Dato og tid følger. 
4. Din parkering 
Er indtil videre på stand by. Vi vil gerne have annullering af P-bøder tilbage til varmemesteren. 
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5. Male bænke 
Fællesarbejde for beboerne. Er der penge til maling og gode pensler? Seddel i opgange medinvitation tilat 
hjælpe. 
Bænkene skal først slibes-har varmemester maskine?  
6. Kollektiv råderet/Badeværelser 
Vi forestiller os badeværelser, der er så enkle og lyse som muligt. Hvide eller grå fliser på gulv, og hvide 
vægge. Gerne en vask med skuffer under, der skal kigges på belysning. Gerne en glasvæg, mellem bruser 
og vaskemaskinemulighed, eller en form for dør der kan skubbes tilbage. Vi ønsker ikke gulvvarme. 
Gerne nye toiletter. 
 
7.Orientering til beboerne. 
Sommerhilsen fra bestyrelsen, Maibritt og Diana 
 
5. Økonomi 
År til dato 
Formanden gennemgik økonomien. 
 
6. Evt.  
Diana fremlagde henvendelse fra Nøhr, til orientering. Diana beder Nøhr skrive til bestyrelsen, hvis det 
skal på et kommende møde. 
 
7. Næste møde 
Den 6. august 2024 17.00 - 19.00   OBS- nyt starttidspunkt.  
 
 
 
 
 
 


